
Sprawozdanie z przeprowadzonych konsultacji społecznych

dotyczącychzałożeń systemu gospodarki odpadami dla miasta Raciąż w

dniach od 4 do 14 marca 2014 roku

Z ewidencji deklaracji programu
Raciąż istnieje ok. 800 podmiotów,
niezamieszkałe.

GOMIG ODPADY wynika, iŻ na terenie miasta
zarówno nieruchomości zamt'eszkałą jak i

W dniach od 4 do 74 marca 2014 roku do Urzędu Miejskiego w Raciążu wpłynęło 17

ankiet od mieszkańców miasta Raciąż dotyczących załoŻen systemu gospodarki odpadami dla
miasta Raciąz od 1 lipca 2014 roku.

Mieszkańcy miasta Raciąz o konsultacjach zostali poinformowani za pośrednictwem:
1 ) miej skiej strony internetowej : http ://umractaz.nazwa.pll,
2) porlali społecznościowych (facebook)'
3) plakatow zamieszczonych na słupach oraz tablicach informacyjnych na terenie miasta

Raciąz, jak i w budynku Urzędu Miejskiego w Raciązu.

Ankiety były dostępne w budynku Urzędu Miejskiego w Raciązu, ponadto mozna było
je pobrać w takich sklepach, jak:

. Pl. Adama Mickiewicza 38 - Sklep Spozywczo-Monopolowy Bracia Cybulscy s. c.,

. ul. Nadrzeczna |a oraz Pl. Adama Mickiewicza - PHU DOMAX Paweł Chrzanowski,
o ul. 19 Stycznia 9 - Sklep Spozywczo-przemysłowy Tomasz Wawrowski.

Wśród mieszkańców wypełniających ankiety zdecydowaną większość stanowili
mieszkańcy domów jednorodzinny (11 ankiet), następnie były 3 ankiety z budynków
wielorodzinnych (Wspolnoty, Społdzielnia), i tylko 1 ankieta zml'eszkań komunalnych, gdzie
zarządcąjest PGKiM.

Podsumowanie ankiet - domy jednorodzinne.

Na p1.tanie o częstotliwośc odbioru odpadów komunalnych - zmieszanych, większość
ankietowanych odpowiędziała. iz odpady te powinny byó odbierane 2 razy w miesiącu (7
głosów), pozostali aŃietowani stwierdzili" iz odpady te powinny byó odbierane z taką
częstotliwościąjak dotychczas czylt I TaZ w miesiącu (6 głosy).

Na pytanie o częstotliwoŚć odbioru odpadów komunalnych - segregowanych,
większość ankietowanych odpowiedziała, iz odpady te powinny być odbieranę 1 raz w
miesiącu (7 głosow), pozostali ankietowani stwierdzili, iz odpady te powinny być odbierane z
częstotliwościąZ raz w miesiącu (4 głosy). Ponadto w jednej z ankiet została wskazana
potrzeba odbioru bioodpadow 1 taz w tygodniu w miesiącach letnich.

Wszyscy mieszkańcy biorący udział. w ankiecie zgodnie stwierdzili, iŻ opłata za
gospodarowanie odpadami komunalnymi powinna być wnoszona Z częstotliwością 1 raz w
miesiącu oraz wyrazili zadow-o|enie z obowiązującej obecnie metody naliczanla opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi, czyli od liczby mieszkańców, zamieszkujących
daną niertrcliomość.

WiększoŚć ankietowanych uwaza, Żę obecny system segregowanie odpadów
komunalnyclr w domach jednorodztnny funkcjonuje prawidłowo (10 głosow - TAK, 2 głosy

- NIE). Ponadto większość ankietowanych opowiada się za systemem pojemnikowym
Segregowania odpadórł' komunalnych. czyli 1 pojemnik na zmięszane ł cztery pojemniki na



odpady: szkło, tworzywa sztuczne, papier oraz bioodpady (6 głosów), pozostali preferują
system pojemnikowo - workowy: 1 pojemnik na zmieszane ł trzY pojemniki na odpady:
szkło, tworzywa sztLtczne, papier oraz worek na bioodpady (4 głosy). Nalezy tu zauwazyć Że

tylko 2 ankietowanych wskazało obecnie obowiązujący system workowy, czyli jeden
pojemnik na odpady zmieszane oraz 4 worki na odpady: szkło, tworzywa sztuczne, papier
oraz bioodpady, w jednymZprzypadków wskazano, iżpotrzebny jest dodatkonoY pojemnik na
popiol.

Żadęn z mieszkańców domów jednorodzinnych biorących udział w ankiecie nie
korzystał z Punktu Selektywnej Zbiorki odpadow Komunalnych (PSZoK) istniejącym na
terenie PGKiM Sp. z o. o. w Raciążu, ul. Wolności 34, w zrł'iązku Z czyrn nie moze dokonać
oceny j ego funkcj onowania.

Na pytanie, czy systemem powinny być objęte równiez nieruchomości niezamieszkałe
większość ankietowanych odpowiedziało, Że TAK (10 głosów), natomiast nieliczni
odpowiedzieli NIE (2 głosy).

Ponadto większość mieszkańców biorących udział w ankięcię zgłosiło
zapottzebowanie głównie na pojemniki240 | oraz na pojemniki 1100 l.

w sugestiach i uwagach mieszkańców l z ankietowanych zauwaŻył potrzebę
dostawięnia w miesiącach zimowych dodatkowego pojemnika na popioł.

Podsumowanie ankiet - Bud}'nki wielorodzinne (Wspólnoty. Spółdzielnia).

Na pytanie o częstotliwość odbioru odpadów komunalnych - zmieszanych, wszyscy
ankietowani odpowiedzieli^ iz odpady te powinny być odbierane I taz w tygodniu. Natomiast
jeśli chodzi o odbiór odpadów Segregowanych to zdante jest podzielone między odbiorem 1

raz w tygodniu, a I razw miesiącu.

Wszyscy mieszkańcy biorący udztał w ankiecie zgodnie stwięrdzili, iŻ opłata za
gospodarowanie odpadami komunalnymi powinna byó wnoszona Z częstotliwością 1 raz w
miesiącu oTaZ .vqrrazili zadowolenie z obowiąującej obecnie metody naliczania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi, czyli od liczby mieszkańców, zam|eszkujących
daną nieruchomość.

Dwoje ankietowanych korzystało z Punktu Selektywnej Zbiórki odpadów
Komunalnych (PSZoK) istniejącym na terenie PGKiM Sp. z o. o. w Raciązu, ul. Wolności
34, ponadto pozy'tywnie ocenili jego funkcjonowania.

Jednocześnie wszysc1' ankietowani opowiedzieli się za tym, ze systemem powinny
byc objęte równiez nieruchomości niezamieszkałe.

Ponadto wspomnieó naleŻy, iz jeden z ankietowanych wskazał w swoich uwagach i
sugestiach, na nieterminowość odbioru odpadów przęz firmę obecnie odbierającą odpady
komunalne z terenu miasta Raciąz.

Podsumowanie ankiet Mieszkania komunalne. socjalnę (Zarządca jest PGKiM).

Ze złoŻone1 ptzęZ ankietowanego zamieszkującego w budynku, gdzie Zarządcąiest
PGKiM, ankiety wynika. iz:

. odpady zmteszane oraz Segregowane powinny być odbierane 2 razy w miesiącu,

. opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi powinna byc wnoszona, jak
dotychczas z częstotliwoŚcią 1 tazw miesiącu,



. Mieszkańcy są zadowoleni z obowiązującej obecnie metody naliczania opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi, czyli od liczby mieszkańców,
zami eszkuj ących daną ni eruchomo ść.

o Najbardziej funkcjonalnym systemem Segregowania odpadów komunalnych jest
system pojemnikowy, czyli 1 pojemnik na Zmleszane'| cztęry pojemniki na odpady:
szkło, tworzywa sztuczne, papier oraz bioodpady.

o AŃietowany korzystał z Punktu Selektywnej Zbiórki odpadow Komunalnych
(PSZOK) istniejącym na terenie PGKiM Sp. z o. o. w Raciążu, ul. Wolności 34,
ponadto poz1'tywnie ocenił j ego funkcj onowanie.

. Systemem powinny być objęte również nieruchomości niezamieszkałe.
o W uwagach i sugestiach został wskazany problem nieterminowośó odbioru odpadów

przęz firmę obecnie odbierającą odpady komunalne z terenu miasta Raciąz.

Wnioski wynikające z polł1lŻszych danych będą brane pod uwagę w przy tworzeniu
nowego systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, który będzie obowiązywał od 1

lipca 2014 roku.

Niniejsze sprawozdanie o wynikach przeprowadzonych konsultacji zostało
zamteszczone na stronie internetowej miasta oraz tab|icy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w
Raciązu w dniu 20 marca 2014 roku.


